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ZÁPIS 

z 2. zasedání Zastupitelstva města v Moravském Krumlově, konaného dne 19. 12. 2022 

v zasedací místnosti Městského úřadu, začátek zasedání 16:00 hod. 
 

 

Přítomno: 21 

Přítomno přes Microsoft Teams: 0 

Omluveni: 0 

Přišli později: 0 

Zapisovatelé: Jana Nahodilová, Ing. Pavel Vavřina 

Ověřovatelé zápisu: Josef Bukač, Ing. František Šlapanský 

Návrhová komise: Zdeněk Gerstner, Mgr. Lucie Karasová, DiS., Ing. Petr Krška, Vítězslav Stix 

 

ZAHÁJENÍ, SCHVÁLENÍ PROGRAMU, STANOVENÍ ZAPISOVATELE, VOLBA 

OVĚŘOVATELŮ ZÁPISU A VOLBA NÁVRHOVÉ KOMISE, PLNĚNÍ USNESENÍ   

 

Vážení zastupitelé, vážení občané zahajuji 2. zasedání Zastupitelstva města Moravský Krumlov 

v 16.00 hod., které jsem svolal na základě § 103, následujícího zákona č. 128/ 2000 Sb., o obcích, 
ve znění pozdějších předpisů, řádně oznámil a svolal. V této chvíli je přítomno v zasedací 
místnosti 21 členů Zastupitelstva města. Zkonstatoval, že je Zastupitelstvo města 
usnášeníschopné, pro přijetí usnesení je potřeba 11 hlasů.  

Program a materiál k dnešnímu jednání jste všichni obdrželi e-mailem. Dnešní program jednání 
je doplněn o dodatečný bod – Zápis z jednání Osadního výboru Rokytná a Nákup pozemků do 
vlastnictví města Moravský Krumlov – Amista, a.s., Praha. Bod č. 4 Prezentace Slovanské 
epopeje v Google street view a Google art navrhuji přesunout na bod zahájení a následně budou 
body programu přečíslovány. Navrhuji diskuzi ke každému bodu zvláště. 

 

Program jednání: 
1. Zahájení, schválení programu, stanovení zapisovatelů, volba ověřovatelů zápisu a volba 

návrhové komise, plnění usnesení 
2. Interpelace 

3. Jednací řád Zastupitelstva města, změny v komisích  

4. Prezentace Slovanské epopeje v Google street view a Google art  

5. Zápis z 1. schůze Finančního výboru, Jednací řád Finančního výboru – návrh  

6. Návrh rozpočtu Města Moravský Krumlov pro rok 2023, Návrh střednědobého výhledu 
rozpočtu města Moravský Krumlov na období let 2024 – 2026  

7. Kontrola úkolů Rady a Zastupitelstva města Moravský Krumlov  
8. Zpráva o činnosti Rady města Moravský Krumlov  
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9. Rozpočtová opatření č. 15, 16, 17, 18 a 19/2022  

10. Zadávací dokumentace na zpracování projektové dokumentace a složení komise „Zámek 
Moravský Krumlov – západní křídlo“  

11. Zajištění spolufinancování systému IDS JMK – dopravní obslužnosti města na rok 2023  
12. Nákup techniky s využitím dotačního Programu rozvoje venkova – pro potřeby ML MK s.r.o.  
13. Návrh sítě soc. služeb v ORP Moravský Krumlov pro rok 2023 – spolufinancování soc. 

služeb z rozpočtu města Moravský Krumlov v roce 2023  

14. Žádost o zánik předkupního a zástavního práva, lokalita Novosady  
15. Dodatek č. 18 k Pojistné smlouvě č.: 0024206300 – aktualizační  
16. Poskytnutí peněžní půjčky subjektu – Sdružení hasičů ČMS, SDH Rakšice Moravský 

Krumlov  

17. Smlouva o převodu vlastnictví majetku města Moravský Krumlov – převod majetku jednotky 
SDH Rokytná  

18. Investiční záměr – zasíťování lokality Novosady datovou optickou sítí  
19. Zpráva o činnosti OSV Rokytná za rok 2022  

20. Zpráva o činnosti Bytové, sociální a zdravotní komise ze rok 2022  

21. Služby města Moravský Krumlov  
22. Korespondence  

23. Různé 

24. Diskuze 

25. Závěr 
 

Dodatečný materiál: 
1. Zápis z jednání Osadního výboru Rokytná 

2. Nákup pozemků do vlastnictví města Moravský Krumlov – Amista, a.s., Praha 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje program dnešního jednání v upraveném znění, a aby 

rozprava probíhala ke každému bodu zvlášť. 
 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 21 – BUKAČ Josef, DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., DOUBEK Radovan, Bc., FRIESS 
Robert, Ing., GERSTNER Zdeněk, HORÁK Michal, DiS., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., 
KARASOVÁ Lucie, Mgr., DiS., KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOCÁB Vojtěch, Ing., KRŠKA Petr, 
Ing., MACHOTKA Pavel, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PASTERNÝ Radek, Ing., 
arch., PROCHÁZKA Martin, Ing., STIX Vítězslav, STRIEGLER Tomáš, Mgr., SLÁMOVÁ 
Zdeňka, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, 
Mgr.  

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 

 



2. zasedání Zastupitelstva města Moravský Krumlov konané dne 19. 12. 2022 

 3 

Byli navrženi tito zapisovatelé zápisu: Ing. Pavel Vavřina, Jana Nahodilová 

Byli navrženi tito ověřovatelé zápisu: Josef Bukač, Ing. František Šlapanský 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje zapisovatele zápisu: Ing. Pavel Vavřina, Jana Nahodilová a 
ověřovatele zápisu: Josef Bukač, Ing. František Šlapanský. 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 21 – BUKAČ Josef, DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., DOUBEK Radovan, Bc., FRIESS 
Robert, Ing., GERSTNER Zdeněk, HORÁK Michal, DiS., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., 
KARASOVÁ Lucie, Mgr., DiS., KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOCÁB Vojtěch, Ing., KRŠKA Petr, 
Ing., MACHOTKA Pavel, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PASTERNÝ Radek, Ing., 
arch., PROCHÁZKA Martin, Ing., STIX Vítězslav, STRIEGLER Tomáš, Mgr., SLÁMOVÁ 
Zdeňka, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, 
Mgr.  

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 

Byla navržena návrhová komise ve složení: Zdeněk Gerstner, Mgr. Lucie Karasová, DiS., Ing. 
Petr Krška, Vítězslav Stix 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje návrhovou komisi ve složení: Zdeněk Gerstner, Mgr. Lucie 
Karasová, DiS., Ing. Petr Krška, Vítězslav Stix. 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 21 – BUKAČ Josef, DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., DOUBEK Radovan, Bc., FRIESS 
Robert, Ing., GERSTNER Zdeněk, HORÁK Michal, DiS., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., 
KARASOVÁ Lucie, Mgr., DiS., KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOCÁB Vojtěch, Ing., KRŠKA Petr, 
Ing., MACHOTKA Pavel, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PASTERNÝ Radek, Ing., 
arch., PROCHÁZKA Martin, Ing., STIX Vítězslav, STRIEGLER Tomáš, Mgr., SLÁMOVÁ 
Zdeňka, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, 
Mgr.  

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 

STAROSTA – zápis z minulého zasedání Zastupitelstva byl řádně ověřen, nebyly k němu 
vzneseny připomínky a je tedy připraven k nahlédnutí. Pokud nebudou připomínky, bude uložen 
do archivu. 

 

 

2. Prezentace Slovanské epopeje v Google street view a Google art – předkládá Mgr. Tomáš 
Třetina 



2. zasedání Zastupitelstva města Moravský Krumlov konané dne 19. 12. 2022 

 4 

 

STAROSTA – první digitální sbírka na Google Arts & Culture  je věnována českému umění, 
architektuře a designu vznikla ve spolupráci s 19 kulturními institucemi. Smyslem je zachovat 
české kulturní dědictví pro budoucí generace a zpřístupnit jej prostřednictvím internetu všem. 
Lidé po celém světě si tak budou moci prohlédnout 2 500 artefaktů, přes 80 výstav. 
 

Prezentace na Google Arts & Culture  – 16:05 – 16:10 hodin 

 

STAROSTA – teď jste shlédli prezentaci google, která byla představena v Národním muzeu 
v Praze. Zde jsem měl čest reprezentovat město Moravský Krumlov. Předpokládám, že se k Vám 
dostala informace, že zámek byl prohlášen za národní kulturní památku. Od 1. 1. 2023 běží 
prohlášení a od 1. 7. 2023 se stává zámek národní kulturní památkou. Nyní si Vám dovolím 
přečíst dopis od paní starostky města Znojma, Ing. Solařové, ve kterém nám srdečně blahopřeje 
k zápisu zámku na seznam národních kulturních památek a oceňuje příkladnou péči, kterou 
věnujeme historii. 
 

Mgr. Daniela Kolamzníková, MBA, MSc, Filip Major – 16:15 – 16:40 hodin 

 

Starosta přivítal přes Microsoft Teams Mgr. Danielu Kolamzníkovou, MBA, MSc, která 
zastupitelům představila prezentaci „Muchova Slovanská epopej Pro Moravský Krumlov – Pro 

celý svět“ – příprava na Google Arts & Culture trvala 12 měsíců, otevřeli jsme možnost na dálku 
vidět SE 5 000 000 000 lidí na celém světě, což je počet lidí, kteří mají přístup k internetu. 

Poděkovala všem, kteří se do tohoto projektu zapojili a podpořili jej – všem z Moravského 
Krumlova. Virtuální svět je pozvánkou do toho reálného. Práce na digitální prezentaci Slovanské 
epopeje na Expo 2025 v Japonsku, podpora komisaře pro Expo 2025, na návštěvu se chystá 
japonský císař. Virtuálně si budou moci návštěvníci prohlédnout SE za cenu 1 kávy.  
Mgr. Daniela Kolomazníková, MBA, MSc, přivítala přes Microsoft Teams pana Filipa Majora, 

který bude tvořit virtuální realitu Slovanské epopeje (SE).  Pan Major informuje zastupitele, co se 

chystá a proč – snaha více přiblížit SE návštěvníkům. 
 

STAROSTA – poděkoval paní Kolomazníkové a panu Majorovi za prezentaci. SE je 

prezentována obrazy na google a posun druhé prezentace, by byl, jakým způsobem Mucha 
maloval SE, naskenování skic, kdy malíř Vás sám bude provázet epopejí je domluveno s Johnem 

Muchou i s jeho nadací. Google měl přísné embargo ohledně informovanosti, proto jsme Vám o 
tom nemohli říci dříve.  
HORÁK Michal, DiS. – kdo to platil? 

STAROSTA – google. 

HORÁK Michal, DiS. – to tady nepadlo, děkuji. 
ZIEGLER Bořivoj, Mgr. – ten pán byl zaměstnanec Google? 

STAROSTA – nebyl zaměstnanec Google. Abychom uměli vyprezentovat SE, tak jak jste to 
viděli a šli bychom touto cestou, tak přes pana Majora. Paní Kolomazníková je s ním ve spojení.  
ZIEGLER Bořivoj, Mgr. – to nebyl ten hlavní dotaz. Když nám digitalizuje SE, tak jestli ho 
platíme. Když to teď bude mít každý v obýváku, tak ti turisté sem nepřijedou. Úžasná prezentace, 
všechno v růžových barvách, zalité sluncem, úžasná věc nicméně si myslím, že Praha to má 
dobře připravené na ten rok 2025, až to půjde do Prahy zpátky. Pokud to bude jinak, byl bych 
rád, abych se mýlil. 
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STAROSTA – takovéto prezentace jsou vnímány jako pozvánky na výstavy. Vize je dostat se do 

prestižních galerií s dalšími významnými osobnostmi české kultury.  
DOUBEK Radovan, Bc. – můj dotaz směřuje podobně jako moji předešlí řečníci. Zajímá mě 
kalkulace SE. Vím, že návštěvnost byla řádově čtyři měsíce výborná, ale ty další měsíce to je 
slabota. Kolik peněz to přineslo městu, kolik město případně doplácí? Kolik bude stát digitální 
zpracování firmě? 

STAROSTA – protože to jsou nové technologie, protože máme tu čest spolupracovat s paní 
Kolomazníkovou, tak je toto řešeno v rámci studentského projektu na Mendelově univerzitě, 
v rámci ročníkových prací. Hodnota těchto prezentací se pohybuje v miliónech a je na to hledán 
grant. Kalkulace je součástí rozpočtu a můžeme se k tomu vrátit, je součástí Městského 
kulturního střediska. Není to nic tajného a je to k dispozici.  

ZIEGLER Bořivoj, Mgr. – naši tři kulturní manažeři mohli předpokládat, že od 10/2022 do 

3/2023 návštěvníci nepřijdou. Pokles návštěvnosti potom nemohl způsobit, že budeme doplácet 
700 000 Kč. To se předpokládalo už před dvěma roky, že dojde k poklesu.  

STAROSTA – ředitel Městského kulturního střediska v loňském návrhu rozpočtu požadoval do 
rozpočtu 4,9 miliónů korun. Měl to velmi dobře vypočítáno, že by měla tato částka vystačit na 
provoz MěKS. V této chvíli, tam je požadavek na doplácení 700 000 Kč, ale ne na SE, ale na 
provoz MěKS. Nesouhlasím s výrokem, že na SE doplácíme. My doplácíme na provoz MěKS. 
JURÁNEK Zdeněk, Mgr. – jestli jsem to dobře pochopil. Tak to jsou dva projekty – jeden je 

ten googlovský, který to už nasnímal a který funguje. Je to na jejich stránkách. Bohužel, když se 
na to podívám a dám tam Moravský Krumlov, tak to tam není. Možná to je tím, že ta výstava 
patří GHMP (Galerie hlavního města Praha), a ani na jejich stránkách není odkaz na náš web. Já 
jsem to nenašel. 
Ing. arch. PASTERNÝ Radek – já jsem to našel. 
STAROSTA – ano, jsou to dva návrhy prezentace, kdy jedna z nich je již hotová.  
JURÁNEK Zdeněk, Mgr. – ten obchodní model dalšího projektu je v čem? Tzn., z čeho tam 
budou plynout příjmy? 

STAROSTA – předpokládaný příjem plyne z toho, že my tu prezentaci, která bude na webu, 
zpoplatníme. Bude zpoplatněna za cenu jedné kávy.  
STRIEGLER Tomáš, Mgr. – chtěl jsem se zeptat na něco podobného. Oni to budou nabízet 
nebo to půjde přes náš web?  
STAROSTA – všechno má své postupné kroky. Tohle je vize do roku 2025. 

DOUBEK Radovan, Bc. – ještě, když se vrátím k SE, tak já jsem k těmto věcem trošku 
skeptický. Bavil jsem se s několika lidmi, a oni nejsou schopni si přes stránky objednat voucher. 
Nefunguje to, už asi tři měsíce. Nevím, jak bude tady tohle fungovat, když nefunguje ani základní 
věc. Navíc nejsou v Krumlově ani ukazatele, směrovky, který by případné turisty navedly, kde 
vlastně ta SE vůbec je. Kde mohou zaparkovat auto a další, a další věci, které jsou s tím spojeny. 
To je jenom připomínka, to není dotaz.  
STAROSTA – neumím odpovědět na tvoji připomínku, že si někdo neumí objednat voucher. 
Nesouhlasím s tím, že to nefunguje, funguje to. Já to objednat umím. Ano, ukazatele jsou řešeny 
v rámci aktualizace informačních cedulí po celém městě Moravský Krumlov. To má na starosti 
pan místostarosta Ing. Kocáb.  
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Usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí informace z prezentace Slovanské epopeje v systému 
Google street view a Google art přednesené Mgr. Kolomazníkovou, MBA, MSc a Filipem 

Majorem. 

 

3. Interpelace 

 

STAROSTA – Dobrovolný svazek obcí Moravskokrumlovsko se vyjadřuje k záměru výstavby 
v areálu výrobny stavebních hmot v k. ú. Olbramovice u Moravského Krumlova. Mám zde 
shrnutou situaci, kterou si dovolím velmi stručně říct. Na Leskouně naproti betonárce má 
vzniknout asfaltovna. My jsme se prostřednictvím Mikroregionu přihlásili k protestu proti 

vybudování této asfaltovny, a to z důvodu velmi výrazného ztížení dopravy na Olbramovice, 
Branišovice, ale i na druhou stranu směr Rakšice, Moravský Krumlov. Po ukončení zastupitelstva 
budou k dispozici petiční archy, které budou rozmístěny po Moravském Krumlově proti tomuto 
záměru výstavby.  

DOUBEK Radovan, Bc. – k výstavbě asfaltovny. Jakou plochu by to mělo zabrat, jakým 
způsobem to budou vyrábět? My o tom vlastně nic nevím a už bychom se měli podepisovat. 
STAROSTA – všechno je k dispozici. Já jsem se pokusil být stručný. Společnost BITAVUS 
s.r.o. má zájem o výstavbu areálu spalovny stavebních hmot v k. ú. Olbramovice u Moravského 
Krumlova.  

Dále je podrobně popisován záměr výstavby společnosti.  
Nyní stavební úřad Moravský Krumlov řeší povolení této stavby. Vše je k dispozici. V petičním 
výboru je starosta městyse Olbramovice, starosta obce Branišovice, starosta obce Vedrovice, 
starostka obce Bohutice, starostka obce Kubšice, starosta města Moravský Krumlov a zástupce 
obyvatel domu na Leskouně. Nyní jste informování, že na Leskouně je záměr vybudovat 
asfaltovnu a zároveň je záměr, abyste se připojili k petičnímu archu. 
KRŠKA Petr, Ing. – já k tomu mohu říct jen krátce, že všude kde se ten záměr plánoval, tak se 
obce proti tomu výrazně postavily. Tady se dá předpokládat výrazné znečištění, jako pachové 

právě pro tu lokalitu pod Lekounem. Do dokumentace se dá nahlédnout, případně se obrátit na 

Mikroregion, který bude vstupovat do stavebního řízení.   
STAROSTA – děkuji za doplnění. Stačí to takto? 

DOUBEK Radovan, Bc. – prakticky nevíme nic. Případně najít nějakou jinou vhodnou lokalitu? 
By nebylo třeba od věci.  
PhDr. KOŠÍČEK Jan – proč bychom to dělali, jestli se mohu zeptat.  
DOUBEK Radovan, Bc. – dneska tam bude zaměstnaných pět lidí nebo osm. Do budoucna jich 
může být víc. Je potřeba o tom něco vědět.  
STAROSTA – pokud chceš o tom něco vědět, tak veškeré informace starosta Vedrovic. Já jsem 

podal informace, které jsem slíbil.  
 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí projednané interpelace zastupitelů města. 

 

 

4. Jednací řád ZM Moravský Krumlov, změny v komisích – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, 
starosta města 
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STAROSTA – je Vám předkládán aktualizovaný Jednací řád Zastupitelstva města. Dále budeme 
provádět změnu v Osadním výboru Rokytné, doplňovat členy Finančního výboru a člena do 
Výboru pro výchovu a vzdělávání.  
 

 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje Jednací řád zastupitelstva města Moravský Krumlov 
v předloženém znění s účinností od 20. 12. 2022. 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 21 – BUKAČ Josef, DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., DOUBEK Radovan, Bc., FRIESS 
Robert, Ing., GERSTNER Zdeněk, HORÁK Michal, DiS., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., 
KARASOVÁ Lucie, Mgr., DiS., KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOCÁB Vojtěch, Ing., KRŠKA Petr, 
Ing., MACHOTKA Pavel, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PASTERNÝ Radek, Ing., 
arch., PROCHÁZKA Martin, Ing., STIX Vítězslav, STRIEGLER Tomáš, Mgr., SLÁMOVÁ 
Zdeňka, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, 
Mgr.  

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 

Hlasováno en bloc 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města odvolává v souladu s ustanovením § 84 odst. 2 písm. l) zákona č. 
128/2000 Sb., ve znění pozdějších předpisů, p. Františka Chvátala z funkce člena Osadního 
výboru Rokytná, a to k datu 19. 12. 2022. 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města volí v souladu s ustanovením § 84 odst. 2 písm. l) zákona č. 128/2000 
Sb., ve znění pozdějších předpisů, Bc. Miroslava Jeřábka do funkce člena Osadního výboru 

Rokytná, a to s účinností od 20. 12. 2022. 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města volí v souladu s ustanovením § 84 odst. 2 písm. l) zákona č. 128/2000 
Sb., ve znění pozdějších předpisů, Pavlínu Tkanou a Mgr. Martina Žáka, MBA do funkce 
člena Finančního výboru města, a to s účinností od 20. 12. 2022. 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města volí v souladu s ustanovením § 84 odst. 2 písm. l) zákona č. 128/2000 
Sb., ve znění pozdějších předpisů, Ing. Petra Kršku do funkce člena Výboru pro výchovu a 
vzdělávání, a to s účinností od 20. 12. 2022. 
 

Hlasování: odsouhlaseno 
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Pro: 20 – BUKAČ Josef, DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., DOUBEK Radovan, Bc., FRIESS 
Robert, Ing., GERSTNER Zdeněk, HORÁK Michal, DiS., KARASOVÁ Lucie, Mgr., DiS., 
KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOCÁB Vojtěch, Ing., KRŠKA Petr, Ing., MACHOTKA Pavel, Ing., 

OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PASTERNÝ Radek, Ing., arch., PROCHÁZKA Martin, Ing., 
STIX Vítězslav, STRIEGLER Tomáš, Mgr., SLÁMOVÁ Zdeňka, Mgr., ŠLAPANSKÝ 
František, Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr.  
 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 1 – JURÁNEK Zdeněk, Mgr. 
 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města volí v souladu s ustanovením § 84 odst. 2 písm. l) zákona č. 128/2000 
Sb., ve znění pozdějších předpisů, Ing. Lenku Dobešovou do funkce předsedkyně Osadního 
výboru Rokytná, a to s účinností od 20. 12. 2022. 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 20 – BUKAČ Josef, DOUBEK Radovan, Bc., FRIESS Robert, Ing., GERSTNER 
Zdeněk, HORÁK Michal, DiS., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KARASOVÁ Lucie, Mgr., DiS., 
KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOCÁB Vojtěch, Ing., KRŠKA Petr, Ing., MACHOTKA Pavel, Ing., 

OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PASTERNÝ Radek, Ing., arch., PROCHÁZKA Martin, Ing., 
STIX Vítězslav, STRIEGLER Tomáš, Mgr., SLÁMOVÁ Zdeňka, Mgr., ŠLAPANSKÝ 
František, Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr.  
Proti: 0   

      Zdrželi se: 1 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing. 
 

 

5. Zápis z 1. schůze Finančního výboru, Jednací řád Finančního výboru – návrh – předkládá 
Ing. Robert Friess, předseda FV  

 

Ing. FRIESS Robert, předseda FV – jednání Finančního výboru se skládalo ze tří bodů, a to 

návrhy rozpočtů příspěvkových organizací pro rok 2023, návrh rozpočtu města na rok 2023 a 
návrh střednědobého výhledu rozpočtu 2024 – 2026. Usnesení Finančního výboru k jednotlivým 
bodům jsou předmětem zprávy. Usnesení byla přijata na základě hlasování. Jako další bod jsem 

za Finanční výbor předložil návrh Jednacího řádu a prosím rovněž o jeho schválení.  
HORÁK Michal, DiS. – já bych měl připomínku k Ing. Friessovi, protože podle toho Jednacího 
řádu, který jsme dostali ke schválení je podle článku 9, bodu 3f) stručný průběh jednání a 
výsledky hlasování s přiřazenými jmény hlasujících. V těch usneseních Finančního výboru mi to 
chybělo. Jestli by se to dalo na základě tohoto článku, jak zpětně, tak do budoucna uvádět, 
abychom měli lepší přehled. I naše hlasování, které my tady provádíme je potom v zápise 
uvedeno. Finanční výbor má doporučující stanovisko pro Zastupitelstvo města a dostávám se 
trošku oslím můstkem k hlasování ohledně projektové dokumentace na zámek. Člen Finančního 
výboru a zároveň jeho firma několik let zámek opravovala, respektive jižní křídlo a 
předpokládám, že se bude hlásit do výběrového řízení na opravu západního křídla. Nejsem si 
úplně jist, jestli zástupce této firmy může hlasovat v doporučujícím stanovisku pro Zastupitelstvo 
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města. Možná, abych nebyl úplně jednostranný, by nebylo od věci do Jednacího řádu dát 
možnost, že člen výboru může v rámci hlasování rovnou uvést podjatost. Jednací řád mu tuto 
možnost neumožňuje.  
Ing. FRIESS Robert, předseda FV – děkuji za komentář. Jednací řád vznikl právě proto, aby 

jednotlivým členům Finančního výboru transparentně řekl, co mají dělat a jak to bude děláno. 
Zcela určitě je transparentnost hlasování důležitá. To, jak kdo hlasoval na 1. schůzi Finančního 
výboru, nepřísluší mně, ale budeme o tom hlasovat na další schůzi. Co se týká podjatosti, 
upozorňuji, že Finanční výbor není detektivní kancelář a ani není právní oddělení. O tom, zda je 
někdo podjatý nemohu rozhodnout ani já, ani ostatní členové Finančního výboru. V rámci etiky 
to bude na každém z Vás. 
Mgr. JURÁNEK Zdeněk – ještě bych zmínil v čl. 8 bod 1 – k platnému usnesení je potřeba 
souhlasu většiny hlasů všech přítomných členů výboru. Nevím, jestli to je správně. Nemělo by 
tam být, že všech členů výboru? 

STAROSTA – výbory, tak jako na JmK, se řídí podle počtu, musí jich být nadpoloviční většina 
přítomných a následně se pro přijetí usnesení určuje nadpoloviční většina přítomných. Mgr. 
Ziegler odsouhlasil. 

Ing. FRIESS Robert, předseda FV – já bych upozornil na čl. 5 bod 1 – zasedání výboru je 
neveřejné. Výbor je usnášeníschopný, je-li přítomna nadpoloviční většina všech jeho členů. 
Mgr. JURÁNEK Zdeněk – dávám protinávrh, aby to bylo jako v minulém volebním období.  
Mgr. STRIEGLER Tomáš – my jsme to dostali k dispozici den dopředu návrh Jednacího řádu, 
dokonce to bylo posunuto na dřívější termín. Myslím si, že toto bychom mohli ještě 
prodiskutovat.  

Ing. FRIESS Robert, předseda FV – doporučuji odložení schválení návrhu Jednacího řádu 
fiannčího výboru a na přístí schůzi výboru bude projednán. 
STAROSTA – nejprve budeme hlasovat o návrhu Ing. Friesse a pokud nebude schváleno 
budeme hlasovat o protinávrhu Mgr. Juránka.  
 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města odkládá své rozhodnutí ve věci schválení návrhu Jednacího řádu 
Finančního výboru Zastupitelstva města 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 20 – BUKAČ Josef, DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., DOUBEK Radovan, Bc., FRIESS 
Robert, Ing., GERSTNER Zdeněk, HORÁK Michal, DiS., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., 
KARASOVÁ Lucie, Mgr., DiS., KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOCÁB Vojtěch, Ing., KRŠKA Petr, 
Ing., MACHOTKA Pavel, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PASTERNÝ Radek, Ing., 
arch., PROCHÁZKA Martin, Ing., STIX Vítězslav, STRIEGLER Tomáš, Mgr., SLÁMOVÁ 
Zdeňka, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ZIEGLER Bořivoj, Mgr.  
Proti: 0   

      Zdrželi se: 1 – TŘETINA Tomáš, Mgr. 
 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí zápis z 1. schůze Finančního výboru  konaného  dne 

28. 11. 2022. 
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6. Návrh rozpočtu Města Moravský Krumlov pro rok 2023, Návrh střednědobého výhledu 
rozpočtu města Moravský Krumlov na období let 2024 – 2026 – předkládá Mgr. Tomáš 
Třetina, starosta města 

 

STAROSTA – v souladu se zákonem o obcích předkládám ke schválení dokumenty: Návrh 
rozpočtu Města Moravský Krumlov pro rok 2023, Návrh střednědobého výhledu rozpočtu města 
Moravský Krumlov na období 2024-2026. 

Současně předkládám ke schválení: Dodatek č. 2 ke kolektivní smlouvě, Dodatek č. 2 k zásadám 
pro tvorbu, používání a hospodaření s prostředky FKSP. 
Rada města projednala dokumenty na své schůzi dne 7. 11. 2022 a 21. 11. 2022. Finanční výbor 
ZM projednal všechny návrhy na svém jednání dne 28. 11. 2022. 
Návrh rozpočtu pro rok 2023 a návrh střednědobého výhledu rozpočtu na roky 2024-2026 byl 

zveřejněn na úřední desce města dne 30. 11. 2022. 
Rozpočet města je sestaven jako schodkový: hodnotově mínus 68,3 mil. Kč, příjmy města se 
očekávají ve výši 179,3 mil. Kč, výdaje 247,7 mil. Kč, schodek rozpočtu je krytý v rámci položek 
financování, tj. do rozpočtu se zapojuje předpokládaný zůstatek účtů z roku 2022 ve výši 20 mil. 
Kč plus přijetí úvěru na financování investičních výdajů ve výši 55 mil. Kč. Objemově je 
rozpočet kalkulován na částku 254,7 mil. Kč, rozpočet byl zpracován ve variantě provozní části a 
rozvojové části (fond MK 2034) a to v souladu s metodikou tvorby rozpočtu pro Město 
Moravský Krumlov. Provozní příjmy – příjem kalkulován v hodnotách očekávaného příjmu roku 
2022, kapitálové příjmy – počítáno s doprodejem stavebních pozemků v Polánce. Dotace – 

v návrhu rozpočtu je počítáno s přijetím souhrnného dotačního vztahu, doplatku dotace na projekt 
Místní akční plán III. Provozní výdaje jsou předpokládány ve výši 146 mil. Kč, přičemž 
významné výdaje provozního rozpočtu tvoří provozní příspěvky pro příspěvkové organizace 
města – 54,2 mil. Kč (meziroční nárůst cca 15 mil. Kč); současně je počítáno s rezervou pro tyto 

organizace na navýšení výdajů spojených s cenami energií – 3 mil. Kč. K dalším významným 
položkám provozu patří zajištění provozu úřadu, provozu sociálních zařízení, výdaje spojené 
s fungováním zastupitelstva obce a fungováním městské policie (došlo k zohlednění navýšení 
tarifních složek mezd a zohlednění růstu cen obecně). V rámci provozního rozpočtu je 
realizována projektová dotace – „Místní akční plán rozvoje vzdělávání regionu 
moravskokrumlovsko III“. Výdaje rozvojového rozpočtu činí 108 mil. Kč a jsou směřovány na 
projekty zejména v oblasti dopravy – 23 mil. Kč, vzdělávání – 4,2 mil. Kč, kultury – 7 mil. Kč, 
komunálních služeb – 25,6 mil. Kč, státní správy – 7,8 mil. Kč. Jmenovitě se jedná zejména o 
tyto investiční akce: rekonstrukce ul. Palackého, Školní a Komenského, výstavba smuteční síně, 
regenerace náměstí, projektová dokumentace na další etapu zámku, technologické centrum na 
úřadě a některé další drobné investiční akce. Součástí výdajů rozvojového rozpočtu je i splátka 
jednoho úvěru v celkovém objemu 7,0 mil. Kč. Významnou částí rozpočtu jsou účelové rezervy 
(rezerva pro veřejnou finanční podporu, rezerva pro přípravnou činnost), dále rezervy provozní a 
investiční; celkový objem rezerv činí 30,6 mil. Kč. Návrh rozpočtu byl, v souladu se zák. č. 
250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů, v platném znění, dne 30. 11. 2022 
zveřejněn na úřední desce města. Připomínky k návrhu rozpočtu zatím nebyly vzneseny 

K návrhu rozpočtového výhledu města pro roky 2024-2026: 

Střednědobý výhled rozpočtu je zpracován na základě hodnot návrhu rozpočtu pro rok 2023, 

nárůst příjmů je kalkulován v hodnotě 2 procentní body u kategorie daňových a nedaňových 
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příjmů a očekávaných provozních dotací. Kapitálové příjmy i kapitálové dotace kalkulovány 
nejsou.  

Jedním ze základních výstupů návrhu střednědobého výhledu rozpočtu města je výpočet tzv. 
provozního přebytku. Ten je definován jako rozdíl mezi běžnými příjmy a běžnými výdaji, ke 
kterým jsou připočteny splátky jistin klasických úvěrů a úroky. Provozní přebytek má ve 

sledovaném období tyto odhadované hodnoty: 17,4 mil. Kč, 20,4 mil. Kč a 23,4 mil. Kč. Návrh 
výhledu byl, v souladu se zák. č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů, 
v platném znění, dne 30. 11. 2022 zveřejněn na úřední desce města. Připomínky k návrhu 
výhledu zatím nebyly vzneseny.  

Po konzultacích si dovoluji navrhnout přesunutí částky z kapitálového fondu Fond Moravský 
Krumlov 2034 – 18 150 000 Kč, která je zde navržena na smuteční síň přesunout do rezervy. 
Následně o tomto bude jednat zastupitelstvo. To je první připomínka, kterou vznáším a sděluji 
Ing. Florianové.  
PhDr. KOŠÍČEK Jan – vážení kolegové, chtěl bych okomentovat, jakým způsobem jsme 
přistupovali k tvorbě rozpočtu. Především, co se týká investičních výdajů, protože část 
mandatorní je samozřejmě ve většině případů jasná. V současném roce minimálně komplikovaná 
v části odhadu na energie, které jsou víceméně dané zastropováním ceny. Na druhou stranu vláda 
do současné doby, a to Vy víte stejně, jako já nevyřešila, jakým způsobem bude firmám 
kompenzovat dotace. V části rezerv jsme se snažili vytvořit prostor pro případné navyšování 
nebo nejasnosti. V investiční části jsme se pokoušeli naslouchat i názorům opozice. V příštím 
roce nepředpokládám nějakou výraznou realizaci investičních akcí, a to především z toho 

důvodu, že nejsou projektově nachystané. V příštím roce se zaměříme především na to, abychom 
připravovaly projekty i s tím vědomím, že nás na konci volebního období čeká realizace ulice 
Nádražní. Na druhou stranu by bylo asi špatně mít akce nenachystané, projekty a v případě, že se 
budou objevovat vhodné dotační tituly, tak potom budeme mít možnost diskutovat o tom, jestli je 
chceme přijmout nebo jestli je nechceme přijmout. Opravdu se snažíme ty akce v příštím roce 
nachystat. Samozřejmě, a to jsme se nažili s Vámi také vykomunikovat, je oblast, která se nedá 
úplně dobře odhadnout, a to jsou výkupy pozemků, protože samozřejmě nikdo z nás nedokáže 
odhadnout, jak bude město úspěšné v oslovování majitelů.  
Mgr. STRIEGLER Tomáš – já mám několik technických poznámek, které jsme řešili na 
Finančním výboru. Jedna energie na DPS byla hodně špatně spočítána, my tady máme částku 
3 500 000 Kč za plyn a že částku snížíme od 1 500 000 Kč. Dávali jsme doporučení z rozpočtu 
tuto částku vyjmout. U ostatních příspěvkových organizací, kde jsme to přepočítávali, to bylo 
správně. Energie máme spočítány poměrně dobře, navrhovali jsme rozpočtovou rezervu na 

energie zrušit nebo část přesunout do projektové činnosti. Jsou tam věci, s kterými jako opozice 

nesouhlasíme – rekonstrukce zámku a projektová činnost.  
Dále informuje zastupitele o debatě Finančního výboru ve věci opravy kotelny na školách. 
Obecně nám vadí výška úvěru, protože nikdy jsme na městě takový úvěr nebrali a měli bychom 
ty peníze spíše spořit na nějaký velký projekt, který třeba přijde v budoucnu.  

Mgr. JURÁNEK Zdeněk – ty názory, které šly z Finančního výboru, tak ty nejsou zapracovány 
a nepřihlíží se k nim? Nevidím je tam, takže nebyly zapracovány. Dobře. 
Vyjadřuje se k přesunu částky na smuteční síň a úvěru.  
Ing. ŠLAPANSKÝ František – také se vyjadřuje k úvěru.  
STAROSTA – dovolím si upozornit na tabulku, kterou máte předloženou v bodě č. 9 – 

Rozpočtová opatření č. 15, 16, 17, 18 a 19/2022.  
Dále je podrobně komentována tabulka rozpočtového opatření. 
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Mgr. STRIEGLER Tomáš – my se domníváme, že rezerva na energie není potřeba, protože 
jsou energie na příští rok dobře spočítány a jsou zakomponované v rozpočtu. Polovinu z nich 

bychom mohli převést na rozpočtovou činnost.  
STAROSTA – děkuji za vysvětlení. Nedomnívám se, že je rezerva zbytečná.  
PhDr. KOŠÍČEK Jan – podrobněji se vyjdřuje k energiím, k investičním akcím a navrhuje 

opatrnost rozpočtové rezervy na energie.  
Ing. FRIESS Robert – Finanční výbor ve svém zápise specifikuje oblasti, které si předsevzal pro 

budoucí účast. Řešení otázky energií je jedna z nich.  

HORÁK Michal, DiS. – ještě bych se chtěl vrátit k předfinancování toho úvěru 55 miliónů 
korun. Možná to tu už zaznělo nebo mi to uniklo z minula. Na tu částku jsme přišli jak? 

STAROSTA – vysvětluje časovou posloupnost přijetí výše úvěrového rámce (75 miliónů korun) 
na předfinancování investičních akcí a jeho čerpání (vyčerpáno 20 miliónů). 
Ing. FLORIANOVÁ Jana, vedoucí finančního odboru – odpovídá na čerpání úvěru. Jedná se 
o zdrojové prostředky, které nemusí být vyčerpány. 
PhDr. KOŠÍČEK Jan – také se vyjadřuje k úvěru a doplňuje Ing. Florianovou. 
Mgr. STRIEGLER Tomáš – jak se říkalo, že úvěr v příštím roce zapojen nebyl, tak jsme dostali 

jasný signál a informaci na Finančním výboru od člena koalice, že je připravena a chce ten celý 
úvěr vyčerpat v roce 2023. Pokud dostaneme takto jasný signál, tak je pochopitelné, že se  o tom 
musíme bavit a že nás to zajímá. Pokud nám těď říkáte něco jiného, tak my jsme pracovali 
s informacemi a šlyšeli jsme to všichni, bylo nás tam 8. Pak je důležité říct i to a), a i to b). když 
máme tu informaci od důležitého člena koalice, který nemusí být i zastupitelem, že se ten úvěr 
plánuje celý vyčerpat a Vy nám teď říkáte něco jiného, tak my nevíme s čím můžeme v tom 

případě počítat.  
STAROSTA – já si nemyslím, že by důležitý člen koalice použil výrok, že bychom za každou 
cenu vyčerpali, utratili v roce 2023 úvěr. Je to velmi vyostřený výrok a nebudu se k tomu 

vyjadřovat neb tady není přítomen.  
Ing. ŠLAPANSKÝ František – potřeba více informací k tvorbě a čerpání rozpočtu, pak by se 

ušetřil čas, který byl vyčerpán při diskuzi a mohl být využit jinak. 
Mgr. STRIEGLER Tomáš – podal protinávrh, o kterém bylo hlasováno. 
 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje přesun částky 1 500 000 Kč z rezervy na energie do rezervy 

na investiční činnost. 
 

Hlasování: neodsouhlaseno 

Pro: 10 – BUKAČ Josef, DOUBEK Radovan, Bc., GERSTNER Zdeněk, HORÁK Michal, 
DiS., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., STIX Vítězslav, 
STRIEGLER Tomáš, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ZIEGLER Bořivoj, Mgr.  
Proti: 5 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., FRIESS Robert, Ing., KARASOVÁ Lucie, Mgr., DiS., 
KOŠÍČEK Jan, PhDr., TŘETINA Tomáš, Mgr. 

      Zdrželi se: 6 – KOCÁB Vojtěch, Ing., KRŠKA Petr, Ing., MACHOTKA Pavel, Ing., 

PASTERNÝ Radek, Ing., arch., PROCHÁZKA Martin, Ing., SLÁMOVÁ Zdeňka, Mgr. 
 

Usnesení: 
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Zastupitelstvo města schvaluje přesun částky 18 150 000 Kč (smuteční síň) do rezervy 

určenou k přerozdělení na rozvoj města.  
 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 21 – BUKAČ Josef, DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., DOUBEK Radovan, Bc., FRIESS 
Robert, Ing., GERSTNER Zdeněk, HORÁK Michal, DiS., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., 
KARASOVÁ Lucie, Mgr., DiS., KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOCÁB Vojtěch, Ing., KRŠKA Petr, 
Ing., MACHOTKA Pavel, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PASTERNÝ Radek, Ing., 
arch., PROCHÁZKA Martin, Ing., STIX Vítězslav, STRIEGLER Tomáš, Mgr., SLÁMOVÁ 
Zdeňka, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, 
Mgr.  

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje rozpočet Města Moravský Krumlov pro rok 2023 dle 
upravené přílohy č. 1 zápisu (celková bilance rozpočtu) s tím, že: 

a) rozpočet příjmů činí 179 305,1 tis. Kč 

b) rozpočet výdajů činí 247 688,1 tis. Kč 

c) rozpočet financování činí 68 383 tis. Kč. 
 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 11 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., FRIESS Robert, Ing., KARASOVÁ Lucie, Mgr., DiS., 
KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOCÁB Vojtěch, Ing., KRŠKA Petr, Ing., MACHOTKA Pavel, Ing., 
PASTERNÝ Radek, Ing., arch., PROCHÁZKA Martin, Ing., SLÁMOVÁ Zdeňka, Mgr., 
TŘETINA Tomáš, Mgr.,  
Proti: 0   

Zdrželi se: 10 – BUKAČ Josef, DOUBEK Radovan, Bc., GERSTNER Zdeněk, HORÁK 
Michal, DiS., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., STIX Vítězslav, 
STRIEGLER Tomáš, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ZIEGLER Bořivoj, Mgr.  

 

 

Hlasováno en bloc 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města stanovuje v souladu s ust. § 12 odst. 2 zákona č. 250/2000 Sb. 
v platném znění (rozpočtová pravidla územních rozpočtů) jako závazné ukazatele, kterými 
se má povinně řídit Rada města, jako výkonný orgán města: 

a) v rozpočtu příjmů – příjmy celkem dle jednotlivých rozpočtových tříd 

b) v rozpočtu výdajů – výdaje celkem dle jednotlivých oddílů 

c) v rozpočtu financování – uhrazené splátky dlouhodobých přijatých půjčených 
prostředků a dlouhodobé přijaté půjčené prostředky. 
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Usnesení: 
Zastupitelstvo města stanovuje v souladu s ust. § 12 odst. 2 zákona č. 250/2000 Sb. 
v platném znění (rozpočtová pravidla územních rozpočtů) jako závazné ukazatele, jimiž se 
mají povinně řídit právnické osoby zřízené Městem Moravský Krumlov: 

a) příspěvky na provoz, účelové určené příspěvky na provoz a dotace na 
investice pro příspěvkové organizace města dle předloženého rozpisu 

b) odvody z odpisů pro příspěvkové organizace dle předloženého rozpisu. 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města stanovuje v souladu s ust. § 12 odst. 2 zákona č. 250/2000 Sb. 
v platném znění (rozpočtová pravidla územních rozpočtů) jako závazné ukazatele, jimiž se 
mají povinně řídit příjemci dotací nebo příspěvků z rozpočtu Města Moravský Krumlov: 
dotace a příspěvky ve výši dle příslušného rozhodnutí RM, popř. ZM. 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 21 – BUKAČ Josef, DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., DOUBEK Radovan, Bc., FRIESS 
Robert, Ing., GERSTNER Zdeněk, HORÁK Michal, DiS., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., 
KARASOVÁ Lucie, Mgr., DiS., KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOCÁB Vojtěch, Ing., KRŠKA Petr, 
Ing., MACHOTKA Pavel, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PASTERNÝ Radek, Ing., 
arch., PROCHÁZKA Martin, Ing., STIX Vítězslav, STRIEGLER Tomáš, Mgr., SLÁMOVÁ 
Zdeňka, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, 
Mgr.  

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje střednědobý výhled rozpočtu města Moravský Krumlov na 
období 2024 – 2026 v předloženém znění. 
 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 11 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., FRIESS Robert, Ing., KARASOVÁ Lucie, Mgr., DiS., 
KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOCÁB Vojtěch, Ing., KRŠKA Petr, Ing., MACHOTKA Pavel, Ing., 
PASTERNÝ Radek, Ing., arch., PROCHÁZKA Martin, Ing., SLÁMOVÁ Zdeňka, Mgr., 
TŘETINA Tomáš, Mgr.,  
Proti: 0   

Zdrželi se: 10 – BUKAČ Josef, DOUBEK Radovan, Bc., GERSTNER Zdeněk, HORÁK 
Michal, DiS., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., STIX Vítězslav, 
STRIEGLER Tomáš, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ZIEGLER Bořivoj, Mgr.  

 

Usnesení: 
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Zastupitelstvo města schvaluje Dodatek č. 2 ke kolektivní smlouvě a Dodatek č. 2 
k Zásadám pro tvorbu, používání a hospodaření s prostředky fondu FKSP města Moravský 
Krumlov v předloženém znění. 
 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 21 – BUKAČ Josef, DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., DOUBEK Radovan, Bc., FRIESS 
Robert, Ing., GERSTNER Zdeněk, HORÁK Michal, DiS., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., 
KARASOVÁ Lucie, Mgr., DiS., KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOCÁB Vojtěch, Ing., KRŠKA Petr, 
Ing., MACHOTKA Pavel, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PASTERNÝ Radek, Ing., 
arch., PROCHÁZKA Martin, Ing., STIX Vítězslav, STRIEGLER Tomáš, Mgr., SLÁMOVÁ 
Zdeňka, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, 
Mgr.  

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 

STAROSTA – děkuji Ing. Florianové za přípravu.  
 

 

7. Kontrola úkolů Rady a Zastupitelstva města Moravský Krumlov – předkládá Mgr. Tomáš 
Třetina, starosta města 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí předložený materiál pro kontrolu úkolů RM a ZM 
města Moravský Krumlov. 

 

 

8. Zpráva o činnosti Rady města Moravský Krumlov – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, 

starosta města 

 

 

Mgr. JURÁNEK Zdeněk – co bylo předmětem dodatku k akci Nad Haltýři? 

Ing. STEJSKALOVÁ Andrea, vedoucí odboru regionálního rozvoje – dodatkem se řeší 
posunutí termínu dokončení realizace do jarních měsíců, a to z důvodu možného poklesu 

(propadu) konstrukčních vrstev po zimním období. Udělalo se to do předposlední fáze, aby se 
tam mohlo jezdit, a na jaře bude provedena poslední obrusná vrstva. 
Mgr. JURÁNEK Zdeněk – děkuji. 
 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí zprávu o činnosti Rady města Moravský Krumlov  

 Usnesení č. 1 z 1. schůze RM konané dne 7. 11. 2022, 
 Usnesení č. 2 z 2. schůze RM konané dne 21. 11. 2022. 
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9. Rozpočtová opatření č. 15, 16, 17, 18 a 19/2022 – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, 
starosta města 

 

Mgr. JURÁNEK Zdeněk – vyžaduji samostatné hlasování ke schválení změny závazného 
ukazatele Městského kulturního střediska. 
 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí rozpočtová opatření č. 15, 16, 17, 18 a 19/2022 
provedená Radou města Moravský Krumlov. 

 

 

 

Hlasováno na en bloc 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města zmocňuje RM, v souladu se zákonem 250/2000 Sb., o rozpočtových 
pravidlech územních rozpočtů, v platném znění, prováděním rozpočtových opatření za 
období od 20. 12. 2022 do 31. 12. 2022, která jsou v pravomoci ZM Moravský Krumlov. 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje změnu závazného ukazatele pro příspěvkovou organizaci 
Základní škola, Ivančická 218, Moravský Krumlov – navýšení příspěvku na provoz o 
částku 372,3 tis. Kč. 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje změnu závazných ukazatelů pro příspěvkovou organizaci 
Základní škola, Moravský Krumlov, nám. Klášterní 134 – snížení příspěvku na provoz o 
částku 79,5 tis. Kč a současně navýšení příspěvku na investice o částku 79,5 tis. Kč. 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 21 – BUKAČ Josef, DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., DOUBEK Radovan, Bc., FRIESS 
Robert, Ing., GERSTNER Zdeněk, HORÁK Michal, DiS., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., 
KARASOVÁ Lucie, Mgr., DiS., KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOCÁB Vojtěch, Ing., KRŠKA Petr, 
Ing., MACHOTKA Pavel, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PASTERNÝ Radek, Ing., 
arch., PROCHÁZKA Martin, Ing., STIX Vítězslav, STRIEGLER Tomáš, Mgr., SLÁMOVÁ 
Zdeňka, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, 
Mgr.  

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 

Usnesení: 
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Zastupitelstvo města schvaluje změnu závazného ukazatele pro příspěvkovou organizaci 
Městské kulturní středisko, Nám. TGM 40, Moravský Krumlov – navýšení příspěvku na 
provoz o částku 700 tis. Kč. 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 12 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., FRIESS Robert, Ing., KARASOVÁ Lucie, Mgr., DiS., 
KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOCÁB Vojtěch, Ing., KRŠKA Petr, Ing., MACHOTKA Pavel, Ing., 
PASTERNÝ Radek, Ing., arch., PROCHÁZKA Martin, Ing., SLÁMOVÁ Zdeňka, Mgr., 
ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr.  
Proti: 0   

Zdrželi se: 9 – BUKAČ Josef, DOUBEK Radovan, Bc., GERSTNER Zdeněk, HORÁK 
Michal, DiS., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., STIX Vítězslav, 
STRIEGLER Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr.  

 

10. Zadávací dokumentace na zpracování projektové dokumentace a složení komise „Zámek 
Moravský Krumlov – západní křídlo“ – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města 

 

STAROSTA – jedná se o doplněný materiál, který byl předložen na minulém zastupitelstvu a 
nebyl odsouhlasen. Ve čtvrtek mám jednání s paní ředitelkou ICOM, kdy budeme hledat způsob, 
jak spolupracovat s dalšími mezinárodními galeriemi. Potom mám jednání s ministrem kultury na 

Muchově výstavě k těmto věcem. Pokud nebudeme projektově připraveni, tak nemůže žádat o 
dotace.  

PhDr. KOŠÍČEK Jan – byl bych rád, abychom si uvědomili časovou posloupnost, která bude 
následovat. U přípravných prací se bavíme i o několika letech. Byl bych rád, aby se nám to 
podařilo zadat opravdu velmi kvalitně. Rád bych, abychom si na to sedli a dokázali to rozfázovat, 
aby byl projekt nachystaný tak, aby se dal investičně oddělit. Jedna věc je to nachystat stavebně a 
další, co by tam mělo být zrealizováno. Kam budeme zámek směřovat? Nebavme se o tom, jestli 

ano nebo ne, ale jak a jak kvalitně, a kam to směřovat. To by mělo být naším cílem.  
DOUBEK Radovan, Bc. – já bych souhlasil s panem Košíčkem v těchto otázkách. Opravdu 
bychom se měli sejít, prodiskutovat to, co tam chceme, jakým směrem bude chtít ten zámek, aby 
se vyvíjel dál. Nejprve bych to prodiskutoval, žádnou projektovou dokumentaci bych teď 
nepřipravoval.  
Mgr. JURÁNEK Zdeněk – jsem rád, že se ty kvalifikační předpoklady upravily. Je tady 120 dní 
na předložení návrhu projektové dokumentace ke stavebnímu povolení. Myslíte si, že je to 
realizovatelné? 

Ing. arch. PASTERNÝ Radek – myslím si, že to je realizovatelné.  
 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje zadávací dokumentaci na veřejnou zakázku v nadlimitním 
režimu na služby v souladu s částí čtvrtou zákona č. 134/2016 Sb., o zadávání veřejných 
zakázek, ve znění pozdějších předpisů s názvem „Projektová dokumentace, Zámek 
Moravský Krumlov – západní křídlo“. 

 



2. zasedání Zastupitelstva města Moravský Krumlov konané dne 19. 12. 2022 

 18 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 12 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., FRIESS Robert, Ing., KARASOVÁ Lucie, Mgr., DiS., 
KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOCÁB Vojtěch, Ing., KRŠKA Petr, Ing., MACHOTKA Pavel, Ing., 

PASTERNÝ Radek, Ing., arch., PROCHÁZKA Martin, Ing., SLÁMOVÁ Zdeňka, Mgr., 
ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr.  
Proti: 0   

Zdrželi se: 9 – BUKAČ Josef, DOUBEK Radovan, Bc., GERSTNER Zdeněk, HORÁK 
Michal, DiS., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., STIX Vítězslav, 
STRIEGLER Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr.  
 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje složení komise pro posouzení a hodnocení nabídek s názvem 
„Projektová dokumentace, Zámek Moravský Krumlov – západní křídlo“ a pověřuje 

starostu města jejich jmenování. 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 12 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., FRIESS Robert, Ing., KARASOVÁ Lucie, Mgr., DiS., 
KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOCÁB Vojtěch, Ing., KRŠKA Petr, Ing., MACHOTKA Pavel, Ing., 
PASTERNÝ Radek, Ing., arch., PROCHÁZKA Martin, Ing., SLÁMOVÁ Zdeňka, Mgr., 
ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr.  
Proti: 0   

Zdrželi se: 9 – BUKAČ Josef, DOUBEK Radovan, Bc., GERSTNER Zdeněk, HORÁK 
Michal, DiS., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., STIX Vítězslav, 
STRIEGLER Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr.  

 

PŘESTÁVKA – 18:15 – 18:25 hodin 

 

11. Zajištění spolufinancování systému IDS JMK – dopravní obslužnosti města na rok 2023 – 

předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje výši spoluúčasti města na financování standardu a 
nadstandardu dopravní obslužnosti města Moravský Krumlov na rok 2023 v rámci systému 
IDS JmK, a to ve výši příspěvku 2 305 074 Kč jako mandatorní výdaj. 
 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 21 – BUKAČ Josef, DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., DOUBEK Radovan, Bc., FRIESS 

Robert, Ing., GERSTNER Zdeněk, HORÁK Michal, DiS., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., 
KARASOVÁ Lucie, Mgr., DiS., KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOCÁB Vojtěch, Ing., KRŠKA Petr, 
Ing., MACHOTKA Pavel, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PASTERNÝ Radek, Ing., 

arch., PROCHÁZKA Martin, Ing., STIX Vítězslav, STRIEGLER Tomáš, Mgr., SLÁMOVÁ 
Zdeňka, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, 
Mgr.  
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Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 

 

12. Nákup techniky s využitím dotačního Programu rozvoje venkova – pro potřeby ML MK 
s.r.o. – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města 

 

STAROSTA – jednatel Městských lesů žádá o předfinancování vratné finanční výpomoci – 

krátkodobého překlenovacího úvěru ve výši 4 mil. Kč na financování nákupu vyvážecí soupravy 

pro potřeby Městských lesů. 
 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje poskytnutí vratné finanční výpomoci – krátkodobého 
překlenovacího úvěru ve výši 4 mil. Kč na financování nákupu vyvážecí soupravy pro 
potřeby subjektu: Městské lesy MK s.r.o., U Nádraží 898, 672 01 Moravský Krumlov, IČ: 
63491664. 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 21 – BUKAČ Josef, DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., DOUBEK Radovan, Bc., FRIESS 
Robert, Ing., GERSTNER Zdeněk, HORÁK Michal, DiS., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., 
KARASOVÁ Lucie, Mgr., DiS., KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOCÁB Vojtěch, Ing., KRŠKA Petr, 
Ing., MACHOTKA Pavel, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PASTERNÝ Radek, Ing., 
arch., PROCHÁZKA Martin, Ing., STIX Vítězslav, STRIEGLER Tomáš, Mgr., SLÁMOVÁ 
Zdeňka, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, 
Mgr.  

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 

 

13. Návrh sítě sociálních služeb v ORP Moravský Krumlov pro rok 2023 – spolufinancování 
sociálních služeb z rozpočtu města Moravský Krumlov v roce 2023 – předkládá Mgr. 

Tomáš Třetina, starosta města 

 

Hlasováno en bloc 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje návrh Sítě sociálních služeb v ORP Moravský Krumlov pro 
rok 2023, jak je uveden v Příloze č. 1 shodného názvu. 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje podíl města Moravský Krumlov na spolufinancování 
sociálních služeb ORP Moravský Krumlov na rok 2023 v procentní výši z jejich celkových 
obvyklých (průměrných) nákladů a maximálních částkách, jak je uvedeno v Příloze č. 2 – 

„Síť sociálních služeb v ORP Moravský Krumlov pro rok 2023“, a to v souladu s Pravidly 

financování sociálních služeb v Jihomoravském kraji pro léta 2023 – 2024. 
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Usnesení: 
Zastupitelstvo města ukládá vedoucí finančního odboru zapracovat do návrhu výdajové 
části rozpočtu města Moravský Krumlov na rok 2023 finanční prostředky na pokrytí 
výdajů na spolufinancování sociálních služeb v ORP Moravský Krumlov v maximálním 
objemu 3 810 949 Kč. 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 21 – BUKAČ Josef, DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., DOUBEK Radovan, Bc., FRIESS 
Robert, Ing., GERSTNER Zdeněk, HORÁK Michal, DiS., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., 
KARASOVÁ Lucie, Mgr., DiS., KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOCÁB Vojtěch, Ing., KRŠKA Petr, 
Ing., MACHOTKA Pavel, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PASTERNÝ Radek, Ing., 
arch., PROCHÁZKA Martin, Ing., STIX Vítězslav, STRIEGLER Tomáš, Mgr., SLÁMOVÁ 
Zdeňka, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, 
Mgr.  

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 

14. Žádost o zánik předkupního a zástavního práva, lokalita Novosady – předkládá Mgr. 

Tomáš Třetina, starosta města 

 

Hlasováno en bloc 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje zánik předkupního práva k pozemkům p. č. 3483/113 a p. č. 
3483/157, vedených na LV 4861 pro obec a k. ú. Mor. Krumlov,  

 z důvodu splnění podmínky v kupní smlouvě. 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje zánik předkupního práva k pozemkům p. č. 3483/114 a p. č. 
3483/158, vedených na LV 4729 pro obec a k. ú. Mor. Krumlov,  

 z důvodu splnění podmínky v kupní smlouvě. 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje zánik předkupního práva k pozemkům p. č. 3483/127 a p. č. 
3483/159, vedených na LV 4902 pro obec a k. ú. Mor. Krumlov,  

 z důvodu splnění podmínky v kupní smlouvě. 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje zánik předkupního práva k pozemku p. č. 3483/129, 
vedených na LV 4938 pro obec a k. ú. Mor. Krumlov,  

 z důvodu splnění podmínky v kupní smlouvě. 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 21 – BUKAČ Josef, DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., DOUBEK Radovan, Bc., FRIESS 

Robert, Ing., GERSTNER Zdeněk, HORÁK Michal, DiS., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., 
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KARASOVÁ Lucie, Mgr., DiS., KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOCÁB Vojtěch, Ing., KRŠKA Petr, 
Ing., MACHOTKA Pavel, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PASTERNÝ Radek, Ing., 
arch., PROCHÁZKA Martin, Ing., STIX Vítězslav, STRIEGLER Tomáš, Mgr., SLÁMOVÁ 
Zdeňka, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, 
Mgr.  

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 

  

DODATEČNÝ MATERIÁL 

 

14. a)Nákup pozemků do vlastnictví města Moravský Krumlov – Amista, a.s., Praha –  předklá–  

        dá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města  
 

STAROSTA – jedná se o nákup pozemků v lokalitě Novosady. 
BUKAČ Josef – ten pozemek je docela mimo, ale asi se počítá do budoucna se směnou.  
PhDr. KOŠÍČEK Jan – ano, přesně jak to říkáš.  
Podrobněji seznamuje zastupitele s důvodem nákupu tohoto pozemku. 
 Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje odkup pozemku p. č. 3483/52 o velikosti 10,935 m2 vedeného 
na LV 536 pro obec a k. ú. Moravský Krumlov za cenu stanovenou dohodou ve výši 765 380 

Kč od subjektu: Amista, Investiční společnost, a.s., Pobřežní 620/3, 160 00 Praha 8, IČ 
27437558 a pověřuje starostu města podpisem příslušné kupní smlouvy. 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města ukládá vedoucí finančního odboru zpracovat příslušné rozpočtové 
opatření v roce 2022 města na financování nákupu pozemku p. č. 3483/52 o velikosti 10,934 
m2 vedeného na LV 536 pro obec a k. ú. Moravský Krumlov za cenu stanovenou dohodou 
ve výši 765 380 Kč od subjektu: Amista, Investiční společnost, a.s., Pobřežní 620/3, 160 00 
Praha 8, IČ 27437558. 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 21 – BUKAČ Josef, DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., DOUBEK Radovan, Bc., FRIESS 
Robert, Ing., GERSTNER Zdeněk, HORÁK Michal, DiS., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., 
KARASOVÁ Lucie, Mgr., DiS., KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOCÁB Vojtěch, Ing., KRŠKA Petr, 
Ing., MACHOTKA Pavel, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PASTERNÝ Radek, Ing., 
arch., PROCHÁZKA Martin, Ing., STIX Vítězslav, STRIEGLER Tomáš, Mgr., SLÁMOVÁ 
Zdeňka, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, 
Mgr.  

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 

Mgr. JURÁNEK Zdeněk – je nutné v tom usnesení uvádět cenu? 

STAROSTA – ano. 
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15. Dodatek č. 18 k Pojistné smlouvě č.: 0024206300 – aktualizační – předkládá Mgr. Tomáš 
Třetina, starosta města 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje Dodatek č. 18 k Pojistné smlouvě č.: 0024206300 uzavřené se 
subjektem: ČPP a.s., Vienna Insurance Group, se sídlem: Pobřežní 665/23, 186 00 Praha 8, 
IČ: 63998530 v předloženém znění, a to s účinností od 1. 1. 2023 a pověřuje starostu města 
podpisem tohoto dodatku. 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 21 – BUKAČ Josef, DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., DOUBEK Radovan, Bc., FRIESS 
Robert, Ing., GERSTNER Zdeněk, HORÁK Michal, DiS., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., 
KARASOVÁ Lucie, Mgr., DiS., KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOCÁB Vojtěch, Ing., KRŠKA Petr, 
Ing., MACHOTKA Pavel, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PASTERNÝ Radek, Ing., 
arch., PROCHÁZKA Martin, Ing., STIX Vítězslav, STRIEGLER Tomáš, Mgr., SLÁMOVÁ 
Zdeňka, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, 
Mgr.  

 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 

 

16. Poskytnutí peněžní půjčky subjektu – Sdružení hasičů ČMS, SDH Rakšice Moravský 
Krumlov – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje poskytnutí půjčky ve výši 200 000 Kč subjektu: SH ČMS 
SDH Rakšice, Havlíčkova 1071, 672 01 Moravský Krumlov, IČ: 44026633 se splatností 12 
měsíců na předfinancování dotačního projektu z SZIF „Vybavení hasičské zbrojnice 
Rakšice“ a pověřuje starostu města podpisem příslušné smlouvy. 
 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 21 – BUKAČ Josef, DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., DOUBEK Radovan, Bc., FRIESS 
Robert, Ing., GERSTNER Zdeněk, HORÁK Michal, DiS., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., 
KARASOVÁ Lucie, Mgr., DiS., KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOCÁB Vojtěch, Ing., KRŠKA Petr, 
Ing., MACHOTKA Pavel, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PASTERNÝ Radek, Ing., 
arch., PROCHÁZKA Martin, Ing., STIX Vítězslav, STRIEGLER Tomáš, Mgr., SLÁMOVÁ 
Zdeňka, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, 
Mgr.  

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
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17. Smlouva o převodu vlastnictví majetku města Moravský Krumlov – převod majetku 
jednotky SDH Rokytná – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města 

 

STAROSTA – vše jasně popsáno v důvodové zprávě. 
 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje Smlouvu o převodu vlastnictví majetku města Moravský 
Krumlov se subjektem: Sdružení hasičů Čech, Moravy a Slezska – Sbor dobrovolných 
hasičů Rokytná, Rokytná 1316, IČ 45657599 hmotného majetku v celkové výši 186 037,39 

Kč v předloženém znění a pověřuje starostu města jejím podpisem. 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 21 – BUKAČ Josef, DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., DOUBEK Radovan, Bc., FRIESS 
Robert, Ing., GERSTNER Zdeněk, HORÁK Michal, DiS., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., 
KARASOVÁ Lucie, Mgr., DiS., KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOCÁB Vojtěch, Ing., KRŠKA Petr, 
Ing., MACHOTKA Pavel, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PASTERNÝ Radek, Ing., 
arch., PROCHÁZKA Martin, Ing., STIX Vítězslav, STRIEGLER Tomáš, Mgr., SLÁMOVÁ 
Zdeňka, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, 
Mgr.  

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
18. Investiční záměr – Zasíťování lokality Novosady datovou optickou sítí – předkládá Ing. 

Vojtěch Kocáb, místostarosta města  
 

Mgr. ZIEGLER Bořivoj – CETIN dělal nabídku pro Polánku. Tam se to realizuje? 

STAROSTA – v této chvíli se to nerealizuje.  

Ing. STEJSKALOVÁ Andrea, vedoucí odboru regionálního rozvoje – společnost CETIN má 
pro lokalitu Polánka schválený projekt a příslib dotace z národního programu. Předpoklad 
realizace je v horizontu 1-2 let. 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje investiční záměr – Zasíťování lokality Novosady datovou 
optickou sítí a pověřuje statutárního místostarostu jednáním s poskytovateli datového 
připojení. 
 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 21 – BUKAČ Josef, DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., DOUBEK Radovan, Bc., FRIESS 

Robert, Ing., GERSTNER Zdeněk, HORÁK Michal, DiS., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., 
KARASOVÁ Lucie, Mgr., DiS., KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOCÁB Vojtěch, Ing., KRŠKA Petr, 
Ing., MACHOTKA Pavel, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PASTERNÝ Radek, Ing., 
arch., PROCHÁZKA Martin, Ing., STIX Vítězslav, STRIEGLER Tomáš, Mgr., SLÁMOVÁ 
Zdeňka, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, 
Mgr.  

Proti: 0   
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      Zdrželi se: 0  
 

 

19. Zpráva o činnosti Osadního výboru Rokytná za rok 2022 – předkládá Ing. Lenka 

Dobešová, předsedkyně OSV Rokytná 

 

STAROSTA – tady bych rád vyjádřil poděkování celému Osadnímu výboru za činnost a také její 
předsedkyni Ing. Dobešové.  
Ing. DOBEŠOVÁ Lenka, předsedkyně OSV Rokytná – podrobněji seznamuje zastupitele 
s činností výboru za rok 2022. 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí zprávu o činnosti Osadního výboru Rokytná za rok 
2022. 

 

 

 

DODATEČNÝ MATERIÁL 

 

19. a) Zápis z jednání Osadního výboru Rokytná – předkládá Ing. Lenka Dobešová, 
předsedkyně OSV Rokytná 

 

Ing. DOBEŠOVÁ Lenka, předsedkyně OSV Rokytná – chtěla bych poprosit o kontrolu 
hlasitosti a srozumitelnosti městského rozhlasu.  
STAROSTA – já si dovolím tento zápis zítra projednat na poradě vedoucích. 
 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí zápis z jednání Osadního výboru Rokytná konaného 
dne 7. 12. 2022. 

 

 

20. Zpráva o činnosti Bytové, zdravotní a sociální komise – předkládá Ing. Lenka Dobešová, 
předsedkyně OSV Rokytná 

 

STAROSTA – děkuje celé komisi za jejich práci v roce 2022. 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí zprávu o činnosti Bytové, zdravotní a sociální komise 
za rok 2022. 

 

 

21. Služby města Moravský Krumlov – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města  
 

1. Pozemky 

a) Žádost o prodej pozemků –  
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PhDr. KOŠÍČEK Jan – hlásí podjatost a v tomto bodě nehlasuje. 
 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje prodej pozemku p. č. 3165/10 o výměře 27 m2, druh 

pozemku trvalý travní porost a p. č. 1451/13 o výměře 122 m2, druh pozemku ostatní 
plocha, vedené na LV 10001 pro obec a k. ú. Mor. Krumlov, za cenu ve výši 30 000 Kč, 

 a pověřuje 
starostu města podpisem kupní smlouvy. 
 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 20 – BUKAČ Josef, DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., DOUBEK Radovan, Bc., FRIESS 

Robert, Ing., GERSTNER Zdeněk, HORÁK Michal, DiS., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., 
KARASOVÁ Lucie, Mgr., DiS., KOCÁB Vojtěch, Ing., KRŠKA Petr, Ing., MACHOTKA 
Pavel, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PASTERNÝ Radek, Ing., arch., PROCHÁZKA 
Martin, Ing., STIX Vítězslav, STRIEGLER Tomáš, Mgr., SLÁMOVÁ Zdeňka, Mgr., 
ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr.  
Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 

 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje převod majetku, a to pozemku p. č. 3165/10 o výměře 27 m2, 

druh pozemku trvalý travní porost a p. č. 1451/13 o výměře 122 m2, druh pozemku ostatní 
plocha, vedené na LV 10001 pro obec a k. ú. Mor. Krumlov z evidence SmMK do evidence 

majetku města. 
 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 20 – BUKAČ Josef, DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., DOUBEK Radovan, Bc., FRIESS 
Robert, Ing., GERSTNER Zdeněk, HORÁK Michal, DiS., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., 
KARASOVÁ Lucie, Mgr., DiS., KOCÁB Vojtěch, Ing., KRŠKA Petr, Ing., MACHOTKA 
Pavel, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PASTERNÝ Radek, Ing., arch., PROCHÁZKA 
Martin, Ing., STIX Vítězslav, STRIEGLER Tomáš, Mgr., SLÁMOVÁ Zdeňka, Mgr., 
ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr.  
Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 

b) Nabídka k odkupu pozemků – spol. Českomoravská pozemková s.r.o., Praha 

Spol. Českomoravská pozemková s.r.o., v zastoupení pana Ing. Glose nabízí městu k odkupu svůj 
spoluvlastnický podíl ve výši ½ k pozemku p. č. 4401/2 o výměře 363 m2, druh pozemku vodní 
plocha, p. č. 4402/2 o výměře 1 450 m2, druh pozemku trvalý travní porost, p. č. 4403/10 o 
výměře 2 179 m2, druh pozemku orná půda a p. č. 4415/3 o výměře 149 m2, druh pozemku vodní 
plocha, vedené na LV 1416 pro obec a k. ú. Mor. Krumlov za cenu ve výši 26,57 Kč/m2, celkem 
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tedy po zaokrouhlení 55 000 Kč. Rada města doporučuje Zastupitelstvu města tento odkup 
schválit. 
 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje odkup spoluvlastnického podílu ve výši ½ k pozemku p. č. 
4401/2 o výměře 363 m2, druh pozemku vodní plocha, p. č. 4402/2 o výměře 1 450 m2, druh 

pozemku trvalý travní porost, p. č. 4403/10 o výměře 2 179 m2, druh pozemku orná půda a 
p. č. 4415/3 o výměře 149 m2, druh pozemku vodní plocha, vedené na LV 1416 pro obec a k. 
ú. Mor. Krumlov za cenu ve výši 55 000 Kč od spol. ČESKOMORAVSKÁ POZEMKOVÁ 
s. r. o., Pýchavková 268/3, Pitkovice, 10400 Praha 10, IČ: 01507575 a pověřuje starostu 
města podpisem kupní smlouvy. 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 21 – BUKAČ Josef, DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., DOUBEK Radovan, Bc., FRIESS 
Robert, Ing., GERSTNER Zdeněk, HORÁK Michal, DiS., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., 
KARASOVÁ Lucie, Mgr., DiS., KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOCÁB Vojtěch, Ing., KRŠKA Petr, 
Ing., MACHOTKA Pavel, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PASTERNÝ Radek, Ing., 
arch., PROCHÁZKA Martin, Ing., STIX Vítězslav, STRIEGLER Tomáš, Mgr., SLÁMOVÁ 
Zdeňka, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, 
Mgr.  

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 

22. Korespondence  

 

a) Představení Sdružení sportovních svazů České republiky, z.s. 
 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí představení subjektu: Sdružení sportovních svazů ČR  
s. z., U Pergamenky 1511/3, 170 00 Praha 7. 

 

 

23. Různé 

 

DNEŠNÍMU DNI NEBYLY DODÁNY ŽÁDNÉ MATERIÁLY DO BODU RŮZNÉ. 
 

 

24. Diskuze 

 

DOUBEK Radovan, Bc. – měl bych dvě připomínky, co se týkají výstavby na zámku. Myslím 
si, že by bylo vhodné, aby bylo rodinné vstupné na vstup na SE. Potom by bylo fajn udělat 
skupinové vstupné, co se týče zámeckých prostor. Když se někde dělá kačírek, myslím tím jižní 
křídlo na zámku, že je to z toho důvodu aby se odváděla vlhkost. Jsou tam zasázené růže do 

kačírku a mě to přijde trošku kontraproduktivní. Zrušili jsme místo, kde parkovali lidi, u zámku. 
Udělali jsme tam parčík, nevím, co na to říct. Kroutím nad tím hlavou. Na nádvoří zeď, která je 
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tam obvodová, která ohraničuje nádvoří, tak jsme tam inteligentně nechali vysázet nějaké 
rostliny. S největší pravděpodobností popínavé, aby nebylo vidět, až na jaře opadá zeď. To je asi 
všechno. 
PhDr. KOŠÍČEK Jan – jsem si jistý, že ten kačírek tam není z toho důvodu, aby tam odváděl 
vlhkost. Je tam z toho důvodu, že když tam dopadá voda, aby „nešplíchala“ na tu fasádu. 
Rostliny na zámku nejsou nic mimořádného, k těm historickým úpravám vždy patřily. 
S parkovacími místy se potýkáme pořád a na druhou stranu, to co tam bylo, bylo docela šílené.  
Mgr. ZIEGLER Bořivoj – chtěl bych se omluvit Zdeňkovi, protože v Jednacím řádu Krajských 
výborů je, že je potřeba nadpoloviční většina všech hlasů členů výboru. Je to obecný výklad. 
Ing. DOBEŠOVÁ Lenka – informuje o nedostatku parkovacích míst na vlakovém nádraží 
v Moravském Krumlově.  
Mgr. JURÁNEK Zdeněk – před několika lety jsme vykoupili pozemek, který je za tou nádražní 
budovou. Pan Čeleda vypracoval návrh rozšíření toho parkoviště, tak možná se k tomu můžeme 
vrátit. 
STAROSTA – rád bych vyjádřil poděkování minulému zastupitelstvu a poděkoval za práci 
tohoto zastupitelstva. Dnešní společnost a v ní spousta lidí opustila systém hodnot, který kdysi 
v rámci svého každodenního jednání člověk měl. Popřál bych nám, abychom každý zapřemýšlel 
nad svým systémem hodnot a k tomuto hodnotovému systému se vrátili. Připadne mi, že 
opouštíme hodnotový systém, ale snažíme se mít na všechno názor… Popřeji Vám klidné 
vánoční svátky, popřeji Vám pevné zdraví a v Novém roce spoustu rodinné pohody, anebo 

pohody, kterou si všichni přejete.  
 

  

 

 

25. Závěr 
 

Pan starosta ukončil jednání v 18:55 hodin 

 

 

 

Zapisovatelé:  

        ………………………………….. 
                          Jana Nahodilová  
 

 

 

                   ………………………………….. 
                          Ing. Pavel Vavřina 

 

 

 

Ověřovatelé zápisu: 
 

 

        ……………………………….. 
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        Josef Bukač  
 

 

 

 

…………………………………..   
                 Ing. František Šlapanský 

 

 

 

 

 

V Moravském Krumlově, dne 22. 12. 2022 

 

 

 

 

 

 

 

………………………………..    ………………………………….. 
Mgr. Tomáš Třetina                            Ing. Vojtěch Kocáb 

  starosta města Moravský Krumlov                              místostarosta města Moravský Krumlov  


